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“Biti moramo
ponižni”

Ti moraš ubogati — ali pa
ukazovati — zmeraj z veliko
ljubezni. (Kovačnica, 629)

21. december

Pertransiit benefaciendo. Kaj je storil
Jezus Kristus, da je razlil toliko
dobrega, in samo dobrega, koder je
hodil? Sveti evangeliji nam dajo še en
Jezusov življenjepis, strnjen v treh
latinskih besedah: erat subditus illis,
bil je pokoren. Danes, ko je okolje
prenasičeno z nepokornostjo,



godrnjanjem, razdvojenostjo,
moramo poslušnost še posebej ceniti.

Velik prijatelj svobode sem in prav
zato imam tako rad to krščansko
krepost. Čutiti se moramo božje
otroke in živeti v želji, da bi
izpolnjevali voljo našega Očeta.
Delati tako, kot hoče Bog, zato ker se
nam ljubi, kar je najbolj nadnaraven
razlog.

Duh Opus Dei, ki sem ga skušal živeti
in učiti dobrih petintrideset let, mi je
dal razumeti in vzljubiti osebno
svobodo. Kadar Bog, naš Gospod,
ljudem nakloni svojo milost, kadar
jim nameni poseben poklic, je, kot da
bi jim ponudil roko, močno očetovsko
roko, polno predvsem ljubezni, ker
nas išče vsakega posebej, kot svoje
hčere in sinove, in ker pozna našo
šibkost. Gospod pričakuje, da se
bomo potrudili in se oprijeli njegove
roke, ki nam jo ponuja: Bog
pričakuje, da se bomo potrudili, kot



dokaz naše svobode. Zato pa moramo
biti ponižni, zavedati se svoje
majhnosti in ljubiti to sveto
pokorščino, s katero odgovorimo
Bogu na njegovo sveto očetovstvo. 
(Jezus prihaja mimo, 17)
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